

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 12-09-2024 10:09:02 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 12-09-2024 10:09:02 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>SOUTH ELECTRONICS announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلم شركة الجنوب للإلكترونيات عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 08-09-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-09-08</p>
<p>Material changes in the Company's long and short term obligations and any Liens upon its assets</p>	<p>التغيرات الهامة على الالتزامات المترتبة على الشركة سواء كانت قصيرة الأجل أو طويلة الأجل وأي حجوزات على موجوداتها.</p>
<p>Gentlemen / Securities Commission Greetings and after,,, We would like to inform you that the Kuwaiti Privatization Holding Company has paid off the loans of the South Electronics Company P.S.C. from the Arab Investment Bank amounting to 6,200,000 six million and two hundred thousand Jordanian dinars and registered it as a liability for the Kuwaiti Privatization Holding Company, to be paid in monthly installments for a period of (7) seven years starting from the year 2027, in order to reduce bank interest on the South Electronics Company and achieve prosperity for the company.</p>	<p>الساده / هيئة الأوراق المالية المحترمين تحية طيبة وبعد ،،، نود اعلامكم ان السادة شركة التخصيص القابضة الكويتية قد قامت بتسديد قروض شركة الجنوب للإلكترونيات م.ع.م لدى بنك الاستثمار العربي البالغة 6,200,000 ستة مليون ومائتا الف دينار اردني وتسجيله ذمة لشركة التخصيص القابضة الكويتية على ان يتم السداد على أقساط شهرية لمدة (7) سبع سنوات ابتداء من عام 2027 ، وذلك لتخفيف الفوائد البنكية على شركة الجنوب للإلكترونيات وتحقيق ازدهار للشركة . شاكرين لكم تعاونكم وتفضلوا بقبول فائق الاحترام شركة الجنوب للإلكترونيات المدير العام مروان هاشم أبو دهيم</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ahed NASSER</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ahed NASSER</p>